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6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
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JUDr. Pašková: 

Chcela by som vedieť, čo je so všetkými vyschnutými stromami, čo sú na sídliskách 

a v meste, čo boli vysadené, či sa nahradia a keď sa nenahradia, nech sa aspoň vyberú, nech 

tam nebude tak, ako minulého roku. 

 

Ing. Princík: 

K vyschnutým stromom za náhradnú výsadbu za Kaufland toľko, že firma, ktorá robila 

náhradnú výsadbu BCI Žilina bola vyzvaná už 2x, aby náhradnú výsadbu vyschnutých 

stromov doplnila. Minulý týždeň bol tu osobne p. Bodis, majiteľ firmy na jednaní. Naše CVČ 

– Príroda urobilo cenovú ponuku a nahradí všetky vyschnuté stromy. Cenová ponuka im bola 

zaslaná za tie vyschnuté stromy, keď budú súhlasiť, tak stromy budú vymenené až na jeseň 

lebo agrotechnický termín a výsadbu stromu už uplynul. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 25. 4. 2012 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


